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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Gulyás Gergely, Miniszterelnökséget vezető 
miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mit kíván tenni a kormány annak érdekében, hogy a 
Városliget füves területei a nagyobb esőzések folyamán ne iszaposodjanak el?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A Ligetvédők hívták fel a figyelmemet arra, hogy a liget a felújítások után nem tudja elnyelni a 
hosszabb ideig tartó esőzés mennyiségét. Nem csoda, hiszen legumizták, lebetonozták, mélyépítési 
munkálatokat végeztek a területén, telerakták műtárgyakkal. Egyre többen panaszkodnak az 
elkeserítő állapotok miatt.

E miatt a következő kérdésekkel fordulok a Miniszter Úrhoz:

Mit kíván tenni a kormány annak érdekében, hogy a Városliget füves területei a nagyobb esőzések 
folyamán ne iszaposodjanak el? 

Tapasztalta-e a kormány a Ligetvédők által jelzett problémát? 

Történt-e olyan vizsgálat, ami arra vonatkozott, hogy nagy mennyiségű esőzések esetén is 
megfelelő-e a Városliget vízelvezetése? 

Megtisztelő válaszát megköszönöm!

Budapest, 2021. február 11.

Dr. Oláh Lajos
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